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inform ado

I  Farmàcla 972 46 90 03 
Centre d'emergències

0  Inlojove-Telecentre
97246 8242 

DII-Dv 17-20 h.
Ds 10-13 h.

^  Correus
DII-Dv 11.30 13.30 h. 
DS 8.30-10 h.

$> Parròquies
Quart a 04 62
Castellar. St. Mateu 
IMMBIIW 872488883 
Palol d'Onyar 
I la  Creueta 912 S118 ià

|  Renfe 972 2070 93
0  Bombers 0 ¡- 972 23 33 80
$  Mossos d'Esquadra

088-972181600 
0  Linea d'atencìó a les 

dones en sítuació de 
«dolencia 900 900120

^  Gesmedía 972471119
í  FOCSa 97277 00 77
^  Ràdio Quart lOl.fm

972 46 8771 
Assistent social

972 46 9311 
Dm í 01 9-14 h.

0 local Social
97246 8242

^  Llar de lubilats
97246 82 42 

Pavelló Poliesportiu
972 46 8711

^  Bar Local Social
972 46 82 42 

Dll-Dv 9-12 i 16-19 ll. 
Ds-Dlu 9-12H. 

Q  Perruqueria lubilats
97246 8242 

Dm-Dl 15-19 h.
Dv 9-13 i 15-19 h.
Ds 9-13 h.

0 Prodalsa 972202078
Sala Musculado

Dll-Dtf 18-23 h.

Ajuntament de Quart
Telf. 972 46 91 71 
Fax. 972 46 87 80

www.alauart.com
aluntam ent@ aiquart.com
Dll i DC
Dm . Di ■ Di#

5 -2 2  ll. 
8 -15  h.

Consultes urbanístiques
972 46 91 71

Sr. Pau Sánchez
DC

46 90 03
DI

15 -2 1

Jutjat de Pau
n 7 ?

0-14 h.

Dispensari Municipal

Les urgencies s'atendran 
! sense demanar hora.

Per urgències fora d'horarí cal 
trucar al dispensar! de Cassa

972 46 3 8 83 - 972 46 3 8 82

E s c o le s
C IIP  Santa Margarida 

r  lla r Infants Quart 

L  lla r Infants Palol d'Onyar

œ m  err P6L rifó
m  4(< n  42.

http://www.alauart.com
mailto:aluntament@aiquart.com
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salutacìóalcalde

Ja s'han adjudicat els primers 33 pisos de 
protecció oficial del municipi de la 
promoció de Palol d'Onyar. Hem de 
reconèixer que ha estât tot un èxit, i 
m'agradaria destacar el consens en que 
hem arribat les tres forces politiques del 
municipi -PSC, ERC i CiU- a través de la 
C om issió d 'Ad jud icació . En breu 
començarem a repartir les bases per ais 56 
pisos de protecció oficial de Quart. Som 
conscients que la demanda en aquest nudi 
urbà de Quart será elevada, però tingueu 
présent tots aquells intéressais que la 
selecció será igual de justa que a Palol 
d'Onyar. També és important tenir en 
compte que posteriorment es farà una 
nova promoció a Quart aixi corn la 
Creueta. Els pisos de protecció oficial és 
una de les grans apostes del nostre 
Ajuntament, i estem convençuts que molta 
gent en sortirà beneficiada, sobretot els 
joves.
En aquest número 56 d'EI Celrè veureu 
que us posem al dia de les infraestructures 
que s'estan construint i que es construirán 
al municipi: la Llar d'infants, el dispensan 
mèdie, les reformes a les esglésies de 
Quart i Palol d'Onyar o el tres ponts sobre 
el Celrè, entre altres coses. Aquest darrer 
projecte, que ja s'està duent a terme, 
esdevindrà importantissim per millorar les 
circulacions a dins del municipi.

Per acabar voldria desitjar-vos a tots un 
bon Nadal i un feliç any 2007.

Pere Cabarrocas i Sitjes
Alcalde de Quart

El Conseller Joaquim Nadal 
inaugura el nou camp  
de gespa artific ia l

Unes 20 .000  persones 
visiten la XVII Fira M ercat 
de la Terrissa Catalana

A casa nostra

El Finestró: Jordi Fornells, 
director de Ràdio Quart

Opinió

Plantes medicináis 
de les Gavarres

I Ï 7

s u m a r ïc e lr è 5 6

El Pie aprova el 
pressupost pel 2007

En breu s'iniciaran les obres 
del nou dispensan*
Es construirán 56 pisos de 
protecció oficial a Quart

Es construirán tres ponts 
sobre el Celrè
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El Conseller Joaquim Nadal inaugura 
el nou camp de fútbol de gespa artificial
El passat 12 d'octubre Joaquim Nadal,
Conseller d'Obres Públiques i Política Territorial 
va inaugurar el nou camp de fútbol de gespa 
artificial del municipi. També va comptar amb la 
presencia del President de la Unió Esportiva 
Quart, Josep Ribot, l'Alcalde Pere Cabarrocas, 
així com altres autoritats i persones vinculades 
al club.
Durant l'acte es va fer la presentació deis 
equips que jugaran al club durant aquesta 
temporada i es va dur a terme el primer partit 
del Quart en la nova instal lacio.
El passat mes de juny l'Ajuntament va iniciar les 
obres d'instal lació de gespa artificial al camp 
de fútbol de Quart. Les obres, adjudicades a la 
UTE formada per Xavier Alsina i Poligras 
Ibérica, van teñir un cost de 553.669 euros. El 
projecte, a més, va comptar amb algunes 
millores que están incloses en els costos, com 
per exemple l'aplicació d'asfalt poros, ampliació 
del manteniment del camp, col locació de 
canaleta dentada, subministre de seients de 
plástic a les grades i la instal lació de marcador 
electrónic amb comandament a distancia.

fisaaiBia
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La gent del fútbol aquest any ens devem haver portât 
molt bé, dones per nosaltres els Reis han passat de 
manera anticipada. Com de ben segur ja sabeu, el dia 
12 d'octubre, amb la mateixa ¡Musió que ho fan els 
nens el matí de Reis, varem poder inaugurar la gespa 
artificial al camp de fútbol, així com la remodelació de 
tôt l'entorn, amb la instal lació de dues graderies 
coberta a banda i banda deis vestidors, i l'eliminaciô de 
les barreres arquitectôniques que dificultaven l'accès al 
camp a les persones amb mobilitat reduïda.

A més de donar les gracies a totes les autoritats que 
van assistir a l'acte, vull agrair a tots aquells, que en un 
bon nombre, també van voler compartir amb nosaltres 
un dia tant especial per al club, demostrant que 
aquesta és una entitat amb un potencial de 
convocatoria important, i en tôt cas, lamentar que des 
de la junta directiva no haguem sabut aportar aquells 
elements que facin possible que aquest caliu es 
repeteixi amb més assiduïtat.

Aquest any, a la carta ais Reis ja no ens caldrà tornar a 
posar-h¡ el camp de fútbol, pero sí la il lusió de treballar 
per fer de la nostre, una entitat cada cop més gran, 
dones estigueu segurs que en tenim un cabàs ben gran 
per omplir. Hem assolit el nombre més gran de 
jugadors de fútbol base, en la historia del club, i aixô 
ens dona força per no parar aquí perqué creiem que el 
club encara li queda espai per créixer. De moment us 
puc enunciar que aquest any tindrem per primer cop en 
el municipi un torneig de fútbol benjamí i que a l'estiu 
farem un campus de fútbol, sempre tenint com a punt 
de vista el foment de l'esport, focalitzat en el fútbol, que 
és el que més ens agrada.

Aprofito l'avinentesa, per a recordar-vos que com cada 
any, des de la UE Quart hem organitzat una Quina 
Nadalenca per ais dies 17, 23, 25, 26 i 30 de desembre 
i els dies 1 i 6 de gener. La novetat d'aquest any és 
que els dies 23 i 30 de desembe farem la quina a partir 
de les 11 de la nit, possibilitant que tothom pugui trabar 
un horari per participar-hi.

La junta directiva de ia UE Quart, volem continuar 
sentint-nos com a nens, per aixé aprofitarem els dies 
que resten fins el Nadal per fer com ells, i tornarem a 
escriure la carta ais Reis Mags d'Orient, on els hi 
demanarem que se'n recordin de seguir omplint com 
fins ara el nostre cabás d'il lusions , que hi afegeixin la 
capacitat de treball per portar-les a terme, que hi 
barregin una mica de sort en el terreny de joc, encara 
que no sigui en excès, i que reparteixin a tothom un 
bon grapat de benaventurances que ens permeti 
recorda el 2007 com un any farcit d'alegria i félicitât.

Bon Nadal.

Josep Ribot Costa
Président de la UE Quart.
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Unes 20.000 persones visiten la KVll ediciô 
de la Fira Nlercat de la Terrissa Catalana
Unes 20.000 persones van passar els dies 8, 9 i 10 de desembre 
per la XVII Fira Mercat de la Terrissa de Quart, una ediciô que 
destaca per l'augment de vendes per part dels expositors aixi com 
del cantir de la Fira -realitzat per Ceràmiques Marcò- que ha estât 
el més comprat dels darrers anys. Un total de 42 expositors de tot 
Catalunya van participar en aquest esdeveniment, aixi com les 
poblacions convidades de Portugal i Castellò.
La inauguraciô d'enguany va anar a càrrec de Gemma Amat, 
directora d'Artesania Catalunya i va comptar amb la presència de 
diverses autoritats. Paral lelament a la Fira es van organitzar tot 
un seguit d'activitsts -com jocs per nens, una mostra de cotxes 
tunejats, xerrades, etc-, aixi com exposicions.

El càntir de la XVII Fira homenatia a 
l'arquitecte Rafael Masó

En motiu de l'any Masó, l'Ajuntament de 
Quart va encarregar a l'empresa 
quartenca Cerámiques Marcó la 
realització del cántir de la XVII Fira 
Mercat de la Terrissa Catalana. Es 
tracta d'un Cántir Noucentista, 
reproducció d'una pega elaborada el 
1918 per Frederic Marcó i emprat per 
l'arquitecte gironí Rafael Masó. Está 
decorat amb la pátina tradicional que 
s'utilitzava a l'obrador Marcó, que va ser 
patentada per Masó amb el nom 
d'argerata.
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Maria Bosch guanya el Primer Premi Ceramista 
del XXVI Concurs de Ceràmica
Maria Bosch, de Sabadell, va guanyar el 
Primer Premi (Premi Ceramista) de la XXVI 
edició del Concurs de Ceràmica de Quart per 
l'obra "Sense titol". Per altra banda, Cristóbal 
Saborit (Castellò) va guanyar el Primer Premi 
(Premi Noves Tendències) per l'obra "Home- 
Gos", mentre que Mar García (Ávila) es va 
endur el Premi Artesanía i el Premi Emilia 
Xargay per l'obra "Sin título".
El jurat d'enguany va estar format per 
Gemma Amat, Directora d Artesanía 
Catalunya; Maria Bofill, Ceramista, 
Professora de l'Escola Massana de 
Barcelona; Providència Casals, professora de 
ceràmica de l'Escola Municipal d'Arts de 
Girona; Bonaventura Ansón, artista i escultor; 
i Isabel Barba Formosa, ceramista i 
professora de l'Escola Massana de 
Barcelona. L’entrega dels premis va tenir Hoc 
el diumenge 10 de desembre.
Totes les peces partícipants d’aquesta edició 
es van poder veure al local social durant els 
dies de la Fira, acompanyades per l'exposició 
Entre la Tradició i l'Avantguarda, dedicada ais 
25 anys del Concurs de Ceràmica de Quart.

Bona acollida de l'exposició "El somni de Masó"
En motiu de la Fira de Terrissa i de l'Any 
Masó l'Ajuntament de Quart va organizar una 
exposició, El somni de Masó o els demiürgs 
del Noucentisme gironi, que es va poder 
veure els dies 8, 9 i 10 de desembre al locai 
social. 1912 representa un any crucial en 
l'obra de Rafael Masó (1880-1935).
La mostra va consistir en un tribut al món 
estètic de l'arquitecte Rafael Masó (1880- 
1935), però també ais artistas i artesans - 
alguns anónims, altres de renom- que a 
través de l'obrador quartenc de Can Marcó 
esdevingueren demiurgs del Noucentisme 
gironi. La mostra va agrupar tot un seguit de 
reproduccions i motiles elaborats en guix a 
Can Marcó entre 1918 i 1935 -moites d'elles 
mai exposades- que resulten imprescindibles 
per conèixer els ciments de l'estil de Masó. 
D'entre totes aqüestes peces l'arquitecte 
sentía una especial predilecció per El somni 
de Jacob, reproducció d'un dels capitells del 
claustre de Catedral de Girona, que va 
incrustar en el capçal del seu Hit. Qui sap si a 
través d'aquest joc simbólic, l'arquitecte 
recordava que en el somni els èsser humans 
perdem la nostra condicio i ens convertim en 
déus.
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Adequaciô de 
l'Aluntament

50.000 euros

3a Fase de la Sala 
d'Exposiclonsla 
Terrissa 530.000 euros

L'Aiuntament aprova el 
pressupost per l'any 2007
En el Pie de l'Ajuntament del passat 18 de 
desembre es va aprovar el pressupost 
municipal per l'any 2007. Entre les obres 
previstes destaquen diverses restauracions 
en les esglésies de Palol d'Onyar i de Quart, 
així com el velódrom, la tercera fase de la 
Sala d'Exposicions La Terrissa o el 
cobriment de la pista del CEIP Santa 
Margarida..

Cobriment de la 
pista esportiva 
del CEIP Santa 
Margarida

331200,05 euros

Altres inversions
Urbanització Pía de Tilla: 400.000 euros
Velódrom: 1.600.000 euros
Vehicles municipals: 60.000 euros
Enllumenat públic: 111.769,98 euros
Instal lació de Servéis al Paratge de les
Brugueres: 224.568,18 euros
Urbanització carrer Pujada de TEsglésia: 623.000
euros
Escultura Plaga Caterina Albert: 20.000 euros 
Escultura Plaga Ortega Monasterio: 25.000 euros 
Millora de carrers del municipi: 120.000 euros

25.000 euros
Restauraci!) dels plafons i 
reforma delteulatde 
l església de Palol d'Onyar

60.000 euros

Rehabilltaclti de la 
Façanade l'església 
Santa Margarida 
de Quart

20.000 euros

Ponts sobre el Celré
620.000 euros
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S'iniciarà en breu la construcció del nou dispensari mèdie municipal
L'Ajuntament de Quart ja disposa del projecte definitiu 
del nou dispensari mèdie municipal, que està previst 
que es comenci a construir en breu. L'edifici -que té un 
cost material de 373.000 euros -es constuirà en un 
solar de 974 m2 situât al sector Celrè, en front carrers 
Avinguda de la Bóbila i Nord, limitant al sud amb el riu 
Celrè.

L'edifici será d'una sola planta i disposarà de zona 
ajardinada, sense comptar amb la vegetado existent a 
la vorera del riu.
El projecte del nou dispensari ha estat redactat pel 
Departament de Salut de la Generalität de Catalunya, i 
es construirá en eis terrenys cedits el passat mes juliol 
per l'Ajuntament de Quart.

L'Aiuntament construirá 
56 pisos de protecció 
oficial a Quart

L'Ajuntament de Quart començarà a construir 
l'any vinent un total de 56 pisos de protecció 
oficial al nucli urbà de Quart, repartits entre 44 en 
el sector d'EI Celrè (a prop de l'Ajuntament) i 12 al 
sector de Ca l'Arbeca. L'empresa constructora 
d'aquests habitatges serà Dolmen, que ja es va 
fer càrrec de la promoció de Palol d'Onyar. Els 
habitatges socials serán per joves i també unitats 
familiars. Es preveu que a principis de l'any vinent 
s'aprovin les noves bases dels habitatges socials 
de Quart. Des de l'Ajuntament es destaca el 
treball que s'està fent de forma interde
partamental i de consens, en aquest sentit, la 
Comissió d'Adjudicació dels pisos de protecció 
oficial format per totes les forces politiques 
municipals (equip de govern -PSC-, ERC i CiU) 
es reunirá properament per seguir l'adjudicació 
dels pisos de Palol d’Onyar i treballar en les 
noves bases dels de Quart, que no es preveuen 
que difereixin gaire de les que es van fer per Palol 
d'Onyar. Aixi mateix, es preveu que en els mesos 
d'abril i maig es produeixi el procès d'inscripciô 
per ais habitatges socials de Quart. Per altra 
banda, la promoció de Palol d'Onyar ja ha estat 
adjudicada definitivament, i actualment s'estan 
duent a terme les reserves i els tràmits per part 
dels adjudicataris.

d o l m e n

A LA CONSTHUCCIÓ DE HPO 1 6 7 0  5 2 4  1 8 6  
9 3 4  8 7 3  5 2 2“ .'ja»



l'Ajuntam ent construira tres ponts sobre el riu Celrè
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A fi d'unificar i dinamitzar les vies circulatòries del 
municipi l'Ajuntament de Quart construirá un total 
de tres ponts sobre el riu Celrè. Un dels ponts, 
que ja s'està començant a construir, s'ubicarà al 
carrer Mas Abric, a l’alçada de l'estaciô 
depuradora, que enllaçarà el Sector Celrè amb 
Quart Nou i tindrà una longitud de 140 métrés.
El segon pont es situará a l'Avinguda de la Bèbila, 
a l'alçada de l'Ajuntament de Quart, i conectará 
aquest carrer amb el sector Celrè. Finalment, el 
tercer pont es construirá al carrer Escoles, entre 
l'Ajuntament i el CEIP Santa Margarida,
El pressupost d’execució deis tres ponts serà d'un 
total de 907.298,19 euros.

Pont del carrer Mas 
Abric

V IG ILE M  ELS G O S S O S
En la vía pública els gossos han de circular amb cadena 

w  o corre lía.

•  En cas de teñir gossos perillosos han de circular
•  amb morríó.

^  S han de controlar els lladrucs dels gossos.

i * »  Els propietaris dels gossos son els responsables
•  de recolllr els excrementa en els espais pUblics

sr

Aiuntament de Quart

r R M m n m  m m M r n ? T P
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LL ATI NO AME RICANA
mundni

EXICIM  I FEM U N A  ALTRA DEMOCRACIA

Solidariquart presenta l'Agenda 
llatinoam ericana 2007 a la Fira
El passât 8 de desembre, i en motiu de la Fira 
Mercat de la Terrissa Catalana, el grup 
Solidariquart va dur a terme al local social de 
Quart la presentado l'Agenda Llatinoamericana 
2007 "Exigim i fem una altra democracia", que 
va anar a càrrec d'Isabel Mestres, membre de 
la Brigada Añada i Tornada 2006 de l'Agenda. 
En el mateix acte també va tenir lloc la 
presentado del projecte conjunt entre 
SolidariQuart i GRAMISS, "Casal infantil a 
Kubra Hill 2006" a càrrec de les monitores que 
el varen desenvolupar, Èrika Herrera i Beatriz 
Segura.
L'acte, que va comptar amb una vintena de 
persones, va estar organitzat per Solidariquart 
amb la col laboració de l'Ajuntament.

l'Aiuntam ent de Quart augmenta 
un 3,7% les ordenances fiscals 
per l'any 2007
El Pie de l'Ajuntament de Quart, reunit en sessiô 
ordinària el dia 13 d'octubre, va aprovar la modificaciô 
de les ordenances fiscals per a l'any 2007, que 
presenten un augment del 3,7% i en les quais 
s'estableixen noves bonificacions. En els impostos 
sobre béns immobles, tindran dret a una bonificació 
del 50% aquelles unitats familiars amb ingressos 
inferiors a 15.000 euros anuals.
Aquesta mateixa situaciô es donarà en l'impost sobre 
construccions, instal lacions i obres, i en i'impost 
sobre vehicles de tracciò mecànica. En aquest darrer, 
a més, s'estableix una bonificació del 100% de la 
quota de l'impost, en aquells titulars que tinguin 
vehicles catalogats com a histories i els vehicles que 
tinguin una antiguitat minima de 25 anys, comptais a 
partir de la data de fabricació.
Finalment, en la taxa per llicències urbanistiques, 
gaudiran d'una bonificació del 50% en la taxa, 
aquelles unitats familiars amb ingressos inferiors a
15.0000 anuals i aquelles obres que - previ informe 
dels serveis tècnics- es realitzin per adequar els locals 
a la nova Ilei del tabac.

ìxit del Bus Nocturn a Fires
La Regidoría de Joventut, conjuntament amb el 
Concell Comarcal del Gironès va organitzar una nova 
edició del Bus Nocturn a Fires de Girona que va tenir 
un gran èxit de participado amb la venda de més de 
60 tíquets. A través d'aquesta iniciativa els joves del 
municipi van poder anar amb autobus -amb un 50% 
de descompte- a les Fires de Girona sense necesitat 
d'agafar el cotxe.
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Per Nadal, cinemaiove! 
porta Cars a Quart
La Regidoría de Joventut de 
1'Ajuntament ha organitzat "Per Nadal, 
cinemajove!" una activitat enmarcada 
en aqüestes testes nadalenques que 
consiteix en la projecció de dues 
pelicules d'animació. El passat dia 16 
es va poder veure La edad de hielo 2, 
i el proper dissabte 23 de desembre 
está prevista la projecció de la 
pellícula Cars, al local social a les
18.00 hores.

From the manufacturers of T h e  Incredible»' & 'Finding Nemo'
Coming June 9  • cersHic-movie com

S'instala un contenidor 
d'Humana a Habitatges Barceló
A petició de l'Associació de Veins d'Habitatges Barceló, 
l'Ajuntament de Quart ha instal lai un nou contenidor de 
recollida de roba a d'Humana I municipi, concretament a 
Habitatges Barceló. La bona acollida i el gran volum de 
recollida que s'experimenta al municipi ha motivat a 
aquesta ampliació del nombre de contenidors.

□ B Œ Û 3 Æ \ D

j \x l¥
l'Ajuntam ent estableix les 
Festes locais de l'anv 2007
L'Ajuntament ha establert les festes locais de l'any 
2007, que enguany cauran en el 13 de juliol i el 29 
d'octubre .

A  principis d'any s'inaugura 
la nova lla r d'infants
A principis de 2007 l'Ajuntament de Quart inaugurará la nova 
Llar d'infants la Baldufa, un dels projectes més esperats del 
municipi. Recentement, es va installar a sobre la porta 
d'entrada una baldufa gegant de terrissa, que ha estat 
realitzada per Jesús Prats.

Es restaurara la teulada i el retaule 
de l'església de Palol d'Onyar
L’Ajuntament ha encarregat al Bisbat el 
projecte de restauració de la teulada de 
l'església de Sant Sadurni de Palol d'Onyar. 
Per altra banda, també està previst que durant 
el 2007 es duguin a terme la restauració del 
retaule de l'església de Palol d'Onyar. Aquest 
retaule ocupa les dues parets laterals de la 
capella del Roser. Tot i que d'estètica barroca, 
va ser elaborai durant el primer terç del segle 
XVIII, i presenta cinc escenes dedicades a la 
devoció de la Verge del Roser, que mostren la 
vida quotidiana de l'època. S'hi refereixen fets 
histories corn el setge francés a Girona durant 
el 1710, miracles de la Verge del Roser contra 
la guerra, contra els desastres metereològics, 
deslliurant endimoniats o premiant la pietat.
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L'Ajuntament de Quart finalitza 
I' ampliació de l'escola

S'adjudica l'obra d'abastam ent 
d'aigua a Habitatges Barceló i 
al dissém inât de la Creueta
L'Ajuntament de Quart ha adjudicat l'obra 
d'abastament d'aigua i sanejament als Habitatges 
Barceló i al disséminât de la Creueta a l'empresa 
Proveïments d'Aigua SA, pel preu de 130.250 
euros.

la  Unió Esportiva Quart 
organitza una nova edició 
de la Quina Nadalenca
Com cada any, la Unió Esportiva Quart, en 
col lacoració amb PAjuntament de Quart, ha 
organitzat una nova edició de la Quina 
Nadalenca de Quart que tindrá lloc els dies 
següents:

17-12-2006 a les 18.30 h 
23-12-2006 a les 23.00 h
25-12-2006 a les 18.30 h
26-12-2006 a les 18.30 h 
30-12-2006 a les 23.00 h

1-1-2007 a les 18.30 h 
6-1-2007 a les 18.30 h

El passat mes d'octubre PAjuntament va finalitzar les 
obres de reforma i ampliació de l'escola Santa 
Margarida de Quart. Aquesta iniciativa, que va tenir 
lloc mitjançant un conveni amb Educació de la 
Generalitat, va tenir per objectiu solucionar els 
problèmes d'espai de l'escola fins a la construcció del 
nou centre de primária del municipi.
Les obres -que van tenir un pressupost d'uns 280.000 
euros- van consistir en la construcció d'un nou 
menjador a la façana del carrer del Tren -al costat de 
l'entrada principal-, i una cuina. Aquesta ampliació va 
permetre Padequació de dues noves aules i un 
lavabo. Aprofitant les obres també es van construir un 
magatzem i dos lavabos a la zona de la pista.

H O  TCNS tÚ O LT  A  P R O P !

, , - V I V I E N D A ?
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Lfljuntament millorarà 
renllumenat municipal
L'Ajuntament ha encarregat a l'empresa 
Prodaïsa l'obra de millora de l'enllumenat 
municipal. Aqüestes millores, que tindran un 
cost de 111.770 euros, tenen per objectiu 
aprofitar millor la Hum i minimitzar la 
contaminado lumínica, al mateix temps que es 
cobreixen les necessitats i la seguretat 
ciutadana.

S'inicien les obres de 
rehabilitació delafaçana 
de l'església Santa Margarida

L'Ajuntament ha iniciat recentment les obres 
de rehabilitació de la façana de l'església 
Santa Margarida de Quart. El mal estât en 
que es trobava aquesta part de l'església ha 
fet necessari la seva reforma, la quai tindrà 
un cost de 20.000 euros, que es reparteixen 
entre la Parroquia, l'Ajuntament de Quart, el 
Bisbat i la iniciativa privada. També s'estan 
reparant les pedres d'alguns escalons i les 
lloses de pedra en front l'entrada de 
l'església.
Per altra banda han finalitzat les obres de 
rehabilitació de la coberta de l'església. El 
mal estât deis cairats i les liâtes del forjat ha 
estât el principal motiu per dur a terme les 
obres, ja que feien perillar l'estabilitat de la 
coberta del temple.___________________

RECOLLIDA SELECTIVA  
DADES GENER-JUNY 2006

M O B L E S
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L o c a l  S o c i a l  Q u a r t
Dilluns a divendres de 17-20 h. 

Dissabtes de 10-14 h. 
Diumenges Tancat



Ràdio Quart va començar les seves émissions l'any 
1989, impulsada per l'Associació Tarannà. Des de 
llavors i fins a l'actualitat s'ha convertit en una 
emissora municipal de referència, arribant als 
15.000 oients. El seu director des de 1999, Jordi 
Fornells (Aiguaviva, 1979), ens explica en aquesta 
entrevista la clau d'aquest èxit, i algunes de 
últimes novetats.

Jordi Fornells
director de Ràdio Quart

elCELRÈ.56/EL FINESTRÔ/p.l 5

Corn vas a anar a parar a Ràdio Quart?
Jo escoltava l'emissora perqué m'agradava la 
música que hi posaven, i un dia vaig sentir un 
anunci que buscaven locutors i m'hi vaig presentar.

Encara en busqueu de locutors?
Ràdio Quart està oberta a tothom, però s'ha de 
tenir clar que aprendre a ser locutor requereix 
temps i paciència, i poca gent està hi està realment 
predisposada.

municipal.
El proper 9 de gener, i tindrà Noe els dimarts de 9 a 
10 del vespre. Serà un magazine en que es parlará 
dels resultats esportius, de les informacions 
municipals, de les activitats i també comptará amb 
entrevistes. La directora i presentadora será Úrsula 
Madueño, una noia amb molta experiéncia en el 
món de la ràdio, que va comengar a Quart -on hi ha 
viscut molts anys- i ha treballat als 40 principals, a 
Ràdio Girona i Ràdio Barcelona.

Aviat estreneu un nou espai sobre informació És el primer cop que es fa un programa
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d'informació municipal?
L'any 1999 ja es va provar, però va passar de ser 
setmanal a quinzenal, després va ser mensual fins que 
es va deixar de ter. Jo creo que és necessari que les 
ràdios donin continguts locals, el problema que ens 
trobem les ràdios de municipis com Quart és que el 
volum d'informació que genera el poble és bastant 
baix, i per tant un butlleti informatiu diari seria absurd. 
És per aquest motiu que nosaltres, Ràdio Sant Gregori 
o la Radioactivitat -per citar-ne dues- emplenem el 
temps amb mùsica. És l'ùnica manera de tenir 
audiència.

Parlant d'audiència, Ràdio Quart té 15.000 oients. 
Quina és la fòrmula?
És l'estil musical que oferim. La majoria de ràdios 
posen mùsica dels anys 70, 80 i 90. Nosaltres, en 
canvi, oferim mùsica electrònica, un estil diferent que 
potser no té tants seguidors però que ens ha convertit 
en una emissora de referència.

Poseu altres estils musical?

Des de sempre hi ha hagut programes d'estils 
diferents, com per exemple rap o heavy. Actualment 
oferim un programa de sardanes -que existeix des dels 
origens de Ràdio Quart- que s'emet els dissabtes i 
està présentât per Francesc Picart. També els dimarts 
es fa un programa de jazz i blues présentât per Jaume 
Datsina.

L'any 1999 vas posar-te a la direcciô de l'emissora. 
Quina ha estât la teva principal aportaciô?
Segurament l'adaptaciô a les noves tecnologies. Hem 
fet operatiu el sistema de ràdio on-line des de la nostra 
web, www.hot101.fm. Fins ara hem tingut 1.500 
connexions mensuals, i ens han escoltat des d'Estats 
Units, Colombia o Alemanya. A part d'aixô sempre he 
tingut clar que volia mantenir l'estil de Hot 101, que va 
marcar en Paco Guallar. Un estil que pot o no pot 
agradar, perd ningù ens pot dir que fem malament la 
nostra feina. A Quart es fa molt bona ràdio i prova 
d'aixô és l'alta audiència que tenim que, en certs 
manera, ens ha convertit en ambaixadors del municipi 
ja que molta gent coneix Quart gràcies a Hot 101.

En certa manera, ens hem convertît en ambaixadors del manicipi
Jordi Fornells, director de Ràdio Qaart

http://www.hot101.fm
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EL TESTIMONI DEL NOSTRE PfiSSfîT
L'flJUNTfiMENT DE QüfîRT PROMOCIONfi ÜN LLIBRE SOBRE ELS RNTICS COSTÜMS DEL NOSTRE MUNICIPI

Les paraules se les endü el vent. Per això nosaltres les volem guardar dins el millor cofre: entre les pàgines d'un 
llibre. Els avis de Quart, Sant Mateu de Montnegre, El Castellar, La Creueta, Habitatges Barcelo, Montnegre i 
Palol d'Onyar han viscut moites experiències que els més joves ni tan sols ens podem imaginar; l'escassetat de 
recursos de fa seixanta anys condicionaven la vida de tot un poble. El llibre que estem teixint amb la col laboraciô 
de molts testimonis, ens ajudarà a evitar que el record d'aquells temps passais desaparegui de la nostra histôria.

ELS PROTAGONISTES
Per recuperar les tradicions que el pas del temps ha esborrat de la quotidianitat, hem volgut recollir les vivències 
d'algunes persones experimentades del nostre municipi. A la Creueta ens van rebre la Montserrat Muntada, en 
Pitu Ribas i en Narcis i la Conxita Vidal. Entre tots quatre van saber explicar-nos de primera mà els hàbits dels 
habitants del poble anys enrere. La représentant de Palol fou la Pepa de Can Marcò, gran coneixedora dels 
costums d'aquesta àrea. De la zona de muntanya que pertany al municipi de Quart, especialment de Sant Mateu 
de Montnegre, ens n'han parlât extensament la Conxita de Can Vinyolas, la Maria Serra i en Josep Aymerich. I, 
finalment, la vida dels nostres avis a Quart ha estât comentada per la Mercé i en Marcel lino de Can Serra, en 
Pere Pericot, la Félicités i en Pere de Can Torrent, la Maria Vila, la Montserrat Bonmati i l'Àngel Serra.

Tots ells han estât, doncs, una font d'informació bàsica pel projecte d'aquest llibre, ja que cap document recull la 
forma de vida del passât a casa nostra de manera tant detallada.

LES TRADICIONS PERDUDES DEL NOSTRE MUNICIPI
El temps no s'atura i poques vegades ens entretenim a observar el seu pas. Però si ho féssim, ens n'adonariem 
que les tradicions es van perdent i només en resten algunes amb un significai confüs. Però els nostres avis han 
estât protagonistes d’una altra pàgina de la nostra histôria i només ells la poden explicar en primera persona.

Dels costums religiosos, per exemple, se'n mantenen ben pocs. El ritual de tirar sai a la porta principal de les 
cases en arribar la Setmana Santa, que rebia el nom de sai pas i que segons la Conxita Vidal "servia per orientar 
els mais esperits", ja fa més de quaranta anys que no es practica. I tampoc la Festa Major de Quart se celebrava 
de la mateixa manera que actualment. "Per la Festa Major, venia el carretó dels gelats i tota la mainada 
l'esperàvem", recorda en Marcel lino de Can Serra.

Pel que fa als oficis, també han variât molt. L'Àngel Serra, que havia estât carboner des dels 13 anys, explica: 
"Quan feia carbô m'havia de quedar a dormir dos o très dies en una barraca a la muntanya". I en Josep
Aymerich, antic peó caminer de Sant Mateu, s'encarregava d'adobar alguns camins de les Gavarres per tal de
que poguessin ser transitables.

Les dones tampoc ho tenien gens fàcil. A més d'encarregar-se de la quitxalla, cuinar, cosir i participar en les 
tasques de pagès, havien d'anar a rentar la roba al riu. "A l'hivern, primer calia treure el glaç, però la roba 
quedava blanquissima", recorda la Maria Vila.

Però tot i que cada histôria és personal, tots coincideixen en que la cicatriu més profunda d'aquella època fou la 
Guerra Civil, que va trasbalsar tota la generació.

TU TAMBÉ POTS PARTICIPAR-HI
Aquest llibre ha estât iniciativa de l'Ajuntament de Quart per mà de Josep Torrent. A més, en la redacciô, que va 
a càrrec d'una servidora, es tenen en compte les indicacions del periodista Miquel Pairoli. Però l'ingredient bàsic 
l'aporten tots aquells que han acceptât de participar en les entrevistes i també les imatges que mostren les 
tradicions del segle passât. Per aquest motiu, si us plau de compartir les vostres fotografies d'aquella època, no 
dubteu en posar-vos en contacte amb el meu telèfon 972 46 91 61.

Entre tots podem donar moviment a les il lustracions en blanc i negre que són el reflex de les nostres arrels.

T ó r n o  E T n iv D o r i / 'A t
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Romani (Rosmarinus officinalis)
El romani esdevé un dels clàssics arbusts mediterranis, molt 
aromàtic, que pot arribar a mesurar 1,5 m. És una de les plantes 
amb més antioxidants, i entre els seus usos mèdics, afavoreix la 
recuperado en les enfermetats respiratôries i digestives. A més 
alleuja els dolors menstruals, ajuda a superar l'anèmia i les 
intoxicacions alimentàries. A nivell extern és un calmant 
muscular i es recomana p^r desinflar els peus després d'una 
bona caminata, fer una infosió de 50 gr de romani i 50 gr de 
sàlvia i deixar-hi reposar els peus durant 15 minuts. El romani 
també és un bon condiment culinari, un ambientador ideal i 
purificador d'aigues contaminades. /

Cua de Cavali (Equisetum)
Tot i que és considerada una mala herba, la Cua de Cavall es 
una de les plantes medicináis que més abunda a les Gavarres. 
Antigament es menjaven les seves tiges com si fossin espárrecs 
i se'n feien fregalls per a netejar utensilis d'estany. Normalment 
s'utilitza en el tractament de retenció de líquids i de insuficiéncia 
renal i cardíaca, i és astringent, antidiarreic i cicatritzant. En 
agricultura ecológica es fa servir com a remei natural contra 
fongs i plagues. La Cua de Cavall medeix entre 20 i 60 
centímetres i es recolecta en els mesos de primavera i fins al 
mes de setembre.

associació excursionista Quart 
sortides 2007

128 gener
OSOR - MARA DE DEU DEL COLL 

13 febrer
MARXA NOCTURNA - SANT CRISTÒFOL 
(SORTIDA 20,30 H)

125 febrer
PANTÀ DE SAU - TABERTET 

125 marg
ROMANYÀ (JAUME ABEL)

129 abril
EXCURSIÓ COSTANERA (LLOC A DECIDIR) 

127 maig
SANT PRIVAT - SALT DE SALLENT 

123juny
CEL LEBRACIO DE SANT JOAN 

11 juliol
LES PRESES-XENACS
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Durant les setmanes de Nadal és quan 
generem més résidus: vidres, paper, 
plàstics, restes de menjar, etc. Per tant és 
important que entre tots plegats fem l’esforç 
de reciclar totes aquelles deixalles que es 
generen a casa nostra i que les dipositem 
en cada un deis contenidors de recollida 
selectiva que hi ha situats ais nuclis urbans 
del muncicipi. Entre tots plegats podem fer 
que aquest Nadal sigui més verd que mai.

Si utilitzes abres de 
Nadal naturals millor 
col loca'ls a l'aire lliure 
o en un racé frese de la 
casa. Un cop hagi 
passat aqüestes festes 
torna'l a plantar al mitg 
del bosc o busca 
alguna associació que 
es dediqui a la 
replantació. En cas que 
es mori no el llencis a 
les escombraries, i 
deposita’l en llocs 
destináis a les 
branques i a la poda.
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ENTRE UN HABITATGE I UNA LLAR 
HI HA UNA GRAN DIFERÈNCIA

Per a milers de fami'lies, poder gandir 
d'una llar digna és un solimi inassoli ble. 
A Dolm en u tilitze m  lo ia  la nostra 
exj>erièneia, professionalisme i entusiasme 
per canviar aquesta realital. eottvençuts 
que no és el mateix un habilatgc que 
una llar.

El nostre objeetiu és oferir habitatges de 
proteeció oficial, de gran qualitat i a prcu» 
assequibles. És a dir, autentiques ilars. 
I saltelli que. per a aconseguir-ho. la base 
és disposar d’un bon terreny.

Per aixft, ens encarreguem personalrnent 
de la recerca i adquisició del sòl adéquat 
per a construir els somnis del» nostres 
clients; oferim als seus propietaris atraclivcs 
oportunitats i collaborera estretament amb 
les institucions.

Una feina integrai que, cada any, fa possible 
que milers de famflies comenein una nova 
vida en una nova llar.

C O N S U L T I N G  I M M O B I L I A R I


